
Jaarverslag 2022-2023 MR De Rank  
In dit jaar hebben er in totaal 6 vergaderingen plaatsgevonden, waarvan een aan fysiek en een aantal online.  
De MR was samengesteld uit de volgende personen:  
Personeelsgeleding (pg):   Oudergeleding (og):  
- Ruth Brouwer (pg)   - Sjoerd Bais, secretaris (og)  
- Lisa Netten (pg);   - Daniel Kuijpers, penningmeester (og)  
- Lisette Poortman (pg);   - Margreet Lienos, voorz. (og), tevens voorz. GMR (og) en lid SMW (og)  
 
Dit jaar is Lisa als nieuw MR lid gestart en hebben twee MR–leden de MR cursus goed afgerond.  
We begonnen bij de eerste vergadering met de vraag of er protocollen waren voor het geval er nieuwe Corona maatregelen 
kwamen. De Rank had deze opgesteld en konden van de “plank” gehaald worden indien nodig. Met grote blijdschap van 
ons allen, was dit in dit schooljaar 2022/2023 niet nodig. Ook kunnen wij met z’n allen trots zijn op het feit, dat ondanks het 
enorme personeelstekort De Rank het hele jaar geen leerlingen naar huis heeft gestuurd, vervanging werd vaak door extra 
inzet van eigen leerkrachten opgevangen. 
 
Naast de onderwerpen die steeds op de agenda terugkeren, zoals het schooljaarverslag, de formatie, de begroting, de 
ouderbijdrage en de vakantieplanning, zijn de volgende onderwerpen besproken (in willekeurige volgorde):  

• NPO gelden 
Alle NPO gelden die zijn uitgegeven in dit schooljaar zijn binnen de MR besproken. Ook bij de verdeling van de laatste 
maanden van de NPO gelden lopend tot eind december 2023 is de MR betrokken geweest.  

• Muziek 
De wens is om muziek beter te implementeren in alle klassen. Vanuit NPO-gelden is Juf Petra, 1 dag extra aangesteld 
om alle klassen muziekles te geven en om muziek een nieuwe stimulans te geven, zodat elke leerkracht vanaf het 
volgende schooljaar daarmee aan de slag kan gaan.  

• Website 
De Rank heeft een vernieuwde website. De MR is bij deze wijziging vanaf het beginsel betrokken geweest en heeft 
hierbij ook meegekeken met de invulling ervan.  

• Overgang PO / VO 
De MR heeft advies gegeven om de stap van PO naar VO nog kleiner te maken, door o.a. eerste klasleerlingen van het 
Juniorcollege een keer terug te laten komen, zodat zij kunnen vertellen hoe ze het beleven en de leerlingen uit groep 8 
vragen konden stellen. Dit werd door alle partijen  als een zeer waardevolle aanvulling beschouwd.  

• Samenwerkingsverband  (SWV) - Project  
Het Samenwerkingsverband had geld beschikbaar voor diverse projecten. Hierdoor heeft De Rank geld gekregen om 
technieklessen in te zetten in kader van passen onderwijs in samenwerking met De Hofstee. De MR is hiervan op de 
hoogte gesteld en wordt up to date gehouden over de ontwikkelingen hiervan. 

• Project gezonde school  
Dit jaar is er een project gestart om het certificaat gezonde school te mogen voeren. Dit houdt met name in, dat er veel 
meer lessen gegeven worden, waar kinderen bij moeten bewegen. Dit wordt door alle klassen als een verbetering 
gezien in de lesstof. Deze lessen worden zowel binnen als buiten toegepast, zoveel als mogelijk is binnen de groep.  

• Aanstelling nieuwe directeur 
De MR is betrokken geweest in de gesprekken met de aanstelling van de nieuwe directeur en zijn blij met de beslissing 
van Kopwerk om het advies van zowel de leerkrachten als de MR op te volgen om Arjanne de Winter vanaf schooljaar 
2023/2024 de nieuwe directeur te mogen zijn, waarbij ze een grote ondersteuning zal krijgen vanuit Kopwerk, als ook 
van haar collega Esmée. 

• Protocollen 
De MR heeft advies mogen uitgeven voor zowel het omgangsprotocol alsook het hoogbegaafdheid protocol. De 
protocollen werden door de MR goedgekeurd en worden volgend schooljaar geëvalueerd.  

• Koelinstallaties 
De MR houdt zich momenteel druk bezig, om geld te mogen ontvangen van Kopwerk, voor de klassen aan de zuidzijde 
die nog geen koelinstallatie hebben. Zodat de temperatuur met zo'n 4 tot 6 graden kan zakken 

• Schoolplein 
De plannen zijn er om beide schoolpleinen volledig te veranderen. Zowel de Kinderklanbordgroep, de 
ouderklankbordgroep, het team, als ook de MR hebben hier hun input opgeven. Met groots denken waarbij alles mag, 
tot heel klein wat minimaal moet. De input is verzameld en een ontwerper is hiermee aan de slag gegaan, volgend 
schooljaar wordt het schoolplein verder geconcretiseerd  
 

Tot slot hebben we de laatste vergadering afscheid genomen van Ruth, Lisette en Margreet. Wij bedanken hen voor hun 
inzet en input in de afgelopen jaren en wensen de nieuwe MR leden veel succes met deze “job” 


